
P R O T O K Ó Ł  Nr XLI/2017
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 27 września 2017 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 11.00

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 15
Radni nieobecni -   0

Adn. pkt 1. Otwarcia XLI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej  –  Radosław  Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum  do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Powitał radnych oraz zaproszonych gości.    
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji
3. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn”

4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku.
5. Informacja o funkcjonowaniu Ludowego Klubu Sportowego „Tęcza”, Uczniowskiego 

Klubu Sportowego „Lider”.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

• udzielenia pomocy finansowej Gminie Brusy,
• udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostródzkiemu,
• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 

2017-2031,
• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok.

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów
8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów
9. Wolne wnioski i informacje
10. Zakończenie obrad sesji

Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  był 
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili 
uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
o przyjęcie protokołu bez odczytywania.
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„Za” przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  został  przyjęty 
jednogłośnie.

Adn. pkt 3. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań 
podejmowanych  w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru  Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku aktywizacji 
inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”. 

Informacja wg załącznika
Nr 3 do protokołu.

Do przedstawionej informacji przez Burmistrza nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  poinformował,  że  informację 
z wykonania budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn za I półrocze 2017 r. radni otrzymali pod 
koniec sierpnia br. i mogli się z nią zapoznać. Wykonanie budżetu za I półrocze br. zostało 
pozytywnie  zaopiniowane  przez  Skład  Orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 
w Olsztynie. 

Uchwała Nr RIO.VIII-0120-
413/17 Składu Orzekającego 
RIO w Olsztynie z dnia 31 sierpnia 2017r.  
wg załącznika Nr 4 do protokołu. 

Do informacji z wykonania budżetu radni nie zgłosili pytań.  

Adn.  pkt  5. Informacja  o  funkcjonowaniu  Ludowego  Klubu  Sportowego  „Tęcza”, 
Uczniowskiego Klubu Sportowego „Lider”.

Informację  o  funkcjonowaniu  Ludowego  Klubu  Sportowego  „Tęcza”  przedstawił 
Wiceprezes LKS „Tęcza”, Pan Leszek Piekut.

Informacja wg załącznika 
Nr 5 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  w  imieniu  Rady  podziękował 
Zarządowi LKS i klubowi za pracę i działalność. 

Informację o funkcjonowaniu Uczniowskiego Klubu Sportowego „Lider” przedstawił 
Prezes  klubu  Pan  Ryszard  Portka.  Poinformował,  że  w  skład  zarządu  UKS  wchodzą: 
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Małgorzata  Szymańska,  Andrzej  Krzykowski  i  Ryszard  Portka.  Zadaniem  klubu  jest 
angażowanie  dzieci  do  różnej  aktywności  fizycznej.  Następnie  przedstawił  harmonogram 
zawodów sportowo-rekreacyjnych  organizowanych  przez  klub  w  2017  r.  Dodał,  że  UKS 
złożył  wniosek  do  Ministerstwa  Sportu  i  Turystki  o  dofinansowanie  realizacji  zajęć 
sportowych w ramach Programu „Klub” i otrzymał  dofinansowanie na przeprowadzenie 140 
godzin zajęć z basebolla  i  lekkoatletyki.  Całkowity koszt  projektu -  16.750 zł.  Na zakup 
sprzętu  sportowego  zostanie  wydatkowane  6  tys.  zł,  pozostałe  środki  na  wynagrodzenie 
dwóch  osób  prowadzących  zajęcia.  Na  prośbę  rodziców  wiosną  br.  zostało  utworzone 
oddzielne  konto  na  baseboll.  Dnia  5  czerwca  br.  w  Lubawie  odbyły  się  Mistrzostwa 
Województwa w Trójboju Lekkoatletycznym Szkół Podstawowych. Zawodnicy brali udział 
w konkurencji: bieg na 60 m, rzut piłeczką palantową oraz bieg na 300 m lub skok w dal 
z rozbiegu i zajęli I miejsce. 

Harmonogram zawodów 
wg załącznika Nr 6 do protokołu.

W tym czasie sesję Rady opuścił radny Wiesław Lisek. 

Następnie  zabrał  głos  trener,  Pan  Andrzej  Krzykowski,  który  poinformował,  że 
w  lutym  br.  na  prośbę  rodziców  powstała  przy  UKS  „Lider”  sekcja  baseboll.  Rodzice 
postanowili  dokonywać  wpłat  na  utworzone  subkonto  z  przeznaczeniem na  wyposażenie 
zawodników  i  wyjazdy.  W  skład  sekcji  wchodzą  3  grupy  ok.  20  osobowe  w  różnych 
kategoriach wiekowych. Wszystkie zajęcia są prowadzone społecznie. Dzieci wzięły udział 
w: Noworocznym Turnieju Baseboll i zajęły I miejsce, Walentynkowym Turnieju Baseboll 
w  Działdowie  -  I  miejsce,  Turnieju  Baseboll  Grunwald  Cup  -  I  miejsce,  Mistrzostwach 
Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  -  I  miejsce  szkoła  podstawowa  i  gimnazjum, 
Międzynarodowym Turnieju Baseboll o puchar Prezydenta RP - 5 miejsce, najlepsze, jakie 
zajęła  Polska  drużyna.  W  związku  z  tym,  że  drużyna  jest  mistrzem  województwa,  to 
Warmińsko-Mazurska Federacja Sportu przyznała jej  prawo startu jako kadra wojewódzka 
i  sfinansowała  pobyt  na  zgrupowaniach.  W  ostatni  weekend  wzięli  udział 
w Międzywojewódzkich Mistrzostwach Polski Młodzików (kl. IV i V) i zdobyli 3 miejsce. 
Starsi  zawodnicy  gimnazjum  też  uczestniczyli  w  kadrze  województwa  w  Mistrzostwach 
Polski  w  Osielsku  i  zajęli  5  miejsce.  Trzech  zawodników  kategorii  młodzik  otrzymało 
powołanie do kadry Polski i po zgrupowaniach pojechało na mistrzostwa Europy do Holandii. 
Jeden zawodnik w kategorii  juniorów uczestniczył w mistrzostwach Europy w Szwajcarii. 
Dwóch zawodników kategorii młodzików uczestniczyło w stażu baseboll w USA. Wyjazd był 
finansowany przez trenerów tego stażu. Rodzice pokryli koszt przelotu. 

Prezes  UKS  „Lider”,  Pan  Ryszard  Portka  poinformował,  że  klub  otrzymał 
dofinansowanie z budżetu gminy w kwocie 7 tys. zł. Środki te są wydatkowane na zakup 
medali,  pucharów,  dyplomów,  drobnych  upominków  i  poczęstunku.  Prosił  o  przyznanie 
takiego dofinansowania w przyszłym roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Radosław Gross podziękował  za działalność UKS 
„Lider” i pogratulował osiągnięć.

Adn. pkt 6. Podjęcie uchwał w sprawie.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  przedłożył  projekty  uchwał 
w sprawie:

udzielenia pomocy finansowej Gminie Brusy

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Brusy. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej Gminie Brusy została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/221/2017 
wg załącznika Nr 7 do protokołu.

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostródzkiemu

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostródzkiemu. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej Powiatowi Ostródzkiemu została podjęta. 

Uchwała Nr XLI/222/2017 
wg załącznika Nr 8 do protokołu.

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na 
lata 2017-2031.
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031 została podjęta. 

Uchwała Nr XLI/223/2017 
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje  pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Następnie omówił proponowane zmiany do budżetu.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny. 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  zmian w budżecie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn na 2017 rok została podjęta. 

Uchwała Nr XLI/224/2017 
wg załącznika Nr 10 do protokołu.

Adn. pkt 7. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.

Radny Franciszek Brzozowski zapytał, czy są prowadzone jakieś działania dotyczące 
pozyskiwania  środków  pozabudżetowych  na  infrastrukturę  uzdrowiskową.  Gminy 
uzdrowiskowe,  znajdujące  się  na  terenie  naszego  województwa,  w  tym  także  te,  które 
uzyskały status obszaru ochrony uzdrowiskowej razem z naszą gminą, pozyskały w ramach 
przynależności  do  Stowarzyszenia  Cittaslow,  aż  50  mln  zł.  W  budżecie  gminy  nie  ma 
zaplanowanych środków na infrastrukturę uzdrowiskową. Gmina zostaje więc w tyle. Wydaje 
mu się, że  inwestorzy będą bardziej przychylnie patrzeć na tamte gminy, niż na naszą. 

Adn. pkt 8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  w  Urzędzie 
Marszałkowskim  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  są  zabezpieczone  środki  na 
infrastrukturę uzdrowiskową. W ramach tych środków w Miłomłynie będzie urządzony leśny 
park uzdrowiskowy i zagospodarowana plaży miejska. Gmina stara się także pozyskać środki 
na  wykonanie  odwiertu  wód  termalnych,  pijalni  wód i  budowę tężni. Stara  się  wykonać 
z  budżetu  jak  najwięcej  przedsięwzięć  poprawiających  atrakcyjność  gminy,  ale  należy 
również realizować bieżące zadania ważne dla mieszkańców. Myśli, że rozpoczęcie budowy 
Centrum Badawczo-Rozwojowego wpłynie na ściągnięcie inwestorów na teren uzdrowiska. 
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Najlepszym sposobem na pozyskanie inwestora jest bezpośrednia rozmowa. W budżecie na 
przyszły rok zostanie zwiększona ilość środków na promocję gminy. 

W tym czasie sesję Rady opuścił radny Franciszek Brzozowski.

Adn. pkt 9. Wolne wnioski i informacje.

Sołtys  Sołectwa  Liksajny  Pani  Donela  Zegadło  poinformowała,  że  pracownicy 
Związku  Gmin  „Czyste  Środowisko”  opróżniający  pojemniki  do  selektywnej  zbiórki 
odpadów zgłosili  problem  ich  opróżniania  z  uwagi  na  to,  że  są  zardzewiałe.  Sugerują 
wymienić  te  pojemniki.  Ponadto  poinformowała,  że  z  przystanków  autobusowych  PKS 
w Liksajnach znajdujących się na byłej E 7 zginęły kosze na śmieci. Z zatok autobusowych 
znajdujących się przy drodze Miłomłyn do granicy z Gminą Małdyty (za wyjątkiem zatok 
w Liksajnach) zginęły płotki. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  została 
sporządzona inwentaryzacja pojemników do selektywnej zbiórki odpadów na terenie gminy. 
Gmina wystąpiła o 55 pojemników.

W tym czasie sesję Rady opuścił radny Grzegorz Walaszczyk.

Radny Marek Grzęda podziękował za udział w uroczystości 695 lecia lokacji Majdan 
Wielkich.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  otrzymał  do  wiadomości  Rady 
wniosek radnego Powiatu Ostródzkiego Stanisława Brzozowskiego, kierowany do Zarządu 
Powiatu w Ostródzie dot. uwzględnienia położenia nakładki asfaltowej na drodze powiatowej 
przez  miejscowość  Majdany  Wielkie  oraz  położenia  nakładki  asfaltowej  na  drodze 
powiatowej  Bramka-Samborowo  na  odcinku  od  wsi  Boguszewo  do  granicy  powiatu 
iławskiego.

Radna Joanna Karabinowska zaprosiła radnych i sołtysów na uroczystość zakopania 
kapsuły czasu, która odbędzie się 30.09.br. w Liwie o godz. 16.00.

Adn.  pkt  10. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XLI  sesji  Rady  Miejskiej 
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Radosław Gross

Przed  otwarciem sesji  koncepcję  zagospodarowania  tzw.  „Wyspy”  w Miłomłynie” 
przedstawili w formie audiowizualnej: Pan Tomasz Kasprzak i Pan Kamil Winiewski.  

Koncepcja wg załącznika 
nr 11 do protokołu.
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